
  

Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 

L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K  št. 6/14 

seje Izvršnega odbora sindikata SVIZ/IJS z dne 19. 3. 2014 ob 15.00, ki je potekala na Reaktorju – Brinje v sejni sobi 
P2, na odseku ICJT. 

Prisotni: C. Filipič, A. Fekonja, Z. Jernejc, G. Kramberger, M. Koželj, R. Pergarec, T. Ručigaj, J. Pungerčar, M. Štraus, B. 
Žefran. 

Odsotnost zaradi službenih obveznosti, dopusta ali bolniške odsotnosti so opravičili: R. Bevc, K. Ernestl, I. Falnoga, M. 
Gams, T. Martun, G. Tavčar, I. Zajc. 

  

1.                   Potrditev točk dnevnega reda in zapisnika zadnje seje 

Potrdili smo točke dnevnega reda in zapisnik št. 5/14 z dne 5. 3. 2014. 

  

2.            Obvestila 

a)      I. Zajc se je 17. 3. 2014 udeležil vsakoletne dvodnevne seje Glavnega odbora Sindikata SVIZ med dvema 
kongresoma. Razpravljali so o dejavnosti  in smernicah sindikata, jih seznanili z finančno-materialnim 
poslovanjem območnih odborov sindikata ter potrdili finančno poročilo SVIZ za minulo leto in predlog 
finančnega načrta za leto 2014. 

b)      Obisk predsednika konference VŠZ M. Gamsa ter njegovih kolegov pri ministru za izobraževanje, znanost in 
šport, dr. Jerneju Pikalu, je izzval burne reakcije pri vodstvu SVIZ Slovenije. Zdi se nam pomembno, da pri 
pripravi Zakona o visokem šolstvu sodeluje konferenca VŠZ, saj bo zakon pomembno vplival tudi na Zakon o 
raziskovalni dejavnosti, ki je v pripravi. Res pa je, po drugi strani, da se morajo mnenja VŠZ usklajevati z 
vodstvom SVIZ-a Slovenije oz. mora celoten sinsikat nastopati enotno. 

c)      17. 3. 2014 so nam poslali na vpogled in mnenje notranji akt »Spremembe in dopolnitve Pravilnika o 
sistematizaciji delovnih mest na IJS«. Pravilnik smo pregledali, obravnavali in podali naslednji sklep. 

Sklep: Na poslane Spremembe in dopolnitve Pravilnika o sistemizaciji delovnih mest na IJS nimamo pripomb in ga 
ocenjujemo pozitivno. 

d)      Na sklep prejšnje seje in ustrezen dopis, da podajamo negativno menje na notranji akt »Pravilnik o ukrepih za 
varovanje dostojanstva zaposlenih na Instututu “Jožef Stefan”«, ker se nam zdi premalo dodelan, smo iz 
sekretariata prejeli odgovor. In sicer, da je pravilnik sprejet, tako kot je predlagan s strani vodstva IJS, vendar 
se ga da z našimi predlogi, v kolikor bomo konstruktivno dopolnili ali spremenili posamezne točke, dopolniti. 
Pri tem se nam je porodilo vprašanje, koliko je še takih internih aktov, ki bi jih bilo potrebno na IJS sprejeti ali 
dopolniti. 

Sklep: Pozivamo vodstvo IJS, da pregleda notranje akte instituta, da se ugotovi, ali jih je potrebno posodobiti, 
dopolniti ali napisati na novo. 

e)      Zaposleni, ki so napredovali 1. 4. 2012, so s 1. 4. 2014  upravičeni do višje plače, saj so bile plače v vmesnem 
času zamrznjene. 

f)       Ljudje nas sprašujejo, kdaj bodo prejeli liste z oceno tveganja pri delu, prav tako delavci še niso prejeli obvestil 
o letnem dopustu. Obljubljeno je bilo, da bodo delavci do 31. 3. 2014 prejeli  obvestilo o dopustu, tako kot je 
zakonsko določeno. 

  



 

 

  

3.            Priprave na letno skupščino  SVIZ/IJS 

Letna skupščina sindikata SVIZ/IJS bo potekala 3. 4. 2014. Ponovno smo pregledali poslovanje našega sindikata v 
preteklem letu in pripravili predlog plana porabe finančnih sredstev za naše aktivnosti v letu 2014. Ugotavljamo, da 
se število članov ni znižalo in ostaja nekje na ravni prejšnjih let. Sindikat je posloval pozitivno, čeprav finančnega 
plana prihodka za leto 2013 ni dosegel in je nižji približno za tri odstotke glede na planirane prihodke, kar je posledica 
manj zbranega denarja na račun nižjih plač, ki so nas doletele kot posledica vladnega varčevanja s 1. 6. 2013. 

V letošnjem letu planirana sredstva, ki bodo predvidoma zbrana iz sindikalne članarine, se nam zdijo dokaj realna, 
saj naj bi dohodki ostali na lanskoletni ravni. 

  

4.            Razno 

a)         Zbiramo ideje in ponudbe za izlet, ki bi ga organizirali konec meseca maja ali v začetku junija. 

b)         Naslednjo sejo bomo imeli dan pred predvideno skupščino, tj. 2. 4. 2014 ob 15.00 na IJS – Jamova cesta. 

  

  

 Seja je bila končana ob 16.10, vodila jo je R. Pergarec.                                 Zapisnik je pripravila Metka Štraus P. 

                                                                                                                                  Zapisnik je pregledal Jože Pungerčar 

  

Ljubljana, 20. 3. 2014 

  

Poslano:                 - članom IO SVIZ/IJS 

                                - članom NO SVIZ/IJS 

                                - predsedniku ZS IJS 

                                - članom UO IJS (delegiranih z IJS) 

                                - direktorju IJS 

  

  

 


